

Social Media Usage Guidelines

The Oman Aluminum Rolling Company has established official accounts on social media platforms as part of its strategy to introduce the company's activities, products and services to the local and international community, and to open a door for direct communication and interaction with stakeholders and community members. Social Media accounts are the other mirror to any organization; thus compliance with interaction policy & list of publication prohibitions mentioned below is a guarantee of work methodology in this aspect. Oman Aluminum Rolling Company reserves its sole right to review, reply and delete any comments that fall within the scope of the Publication Prohibitions, whenever it deems appropriate. These include, but are not limited to, the following:

Publication Prohibitions:

- Comments that contains underestimated to religious or sectarian beliefs.
- Comments involving libel, defamation or discrimination.
- Comments and posts that support or abet illegal activities.
- Comments and posts that contravene any legal rights or intellectual property rights.
- Comments that include false and unreliable information.
- Comments intended to offend or harm another user or participant.
- Comments include personal attacks or defamatory statements or comments against public figures and/or officials.
- Making unauthorized statements on behalf of the Oman Aluminum Rolling Company on public platforms.
- Comments or links to sites that contain viruses or malicious software.

SOCIAL MEDIA DISCLAIMER

The opinions or views expressed on Oman Aluminium Rolling Company social media platforms represent the thoughts of individual users and online communities.

أنشأت الشركة العمانية لدرفلة الألمنيوم حسابات رسمية لها على منصات التواصل الاجتماعي ضمن استراتيجيتها لتعريف المجتمع المحلي والدولي بأنشطة الشركة ومنتجاتها وخدماتها، ولفتح باب التواصل والتفاعل المباشر مع أصحاب المصلحة وافراده المجتمع. وكون حسابات التواصل الاجتماعي هي المرآة الأخرى لأي مؤسسة وبالتالي فإن الإلتزام بسياسة التفاعل وعدم التطرق لأي من محظورات النشر التي تم وضعها أدناه على سبيل المثال لا الحصر هي ضمان لمنهجية العمل في هذا الجانب. وتحفظ الشركة العمانية لدرفلة الألمنيوم بحقوقها في مراجعة والرد وحذف التعليقات التي تقع ضمن نطاق المحظورات، متى ما ارتأت ذلك مناسباً.

محظورات النشر

- التعليقات التي تحتوي أو تشير الى الإستهانة بالمعتقدات الدينية أو الطائفية أو الإساءة إليها.
- التعليقات التي تنطوي على تشهير أو قذف أو تمييز.
- التعليقات والمشاركات التي تدعم أو تحرض على القيام بأنشطة غير قانونية.
- التعليقات والمشاركات التي تخالف أي حقوق قانونية أو حقوق الملكية الفكرية.
- التعليقات التي تحتوي على معلومات كاذبة وغير موثوقة.
- التعليقات المؤذية أو المسيئة لأحد المستخدمين أو المشاركين الآخرين.
- التعليقات التي تحوي هجوماً شخصياً أو تشهيراً بالسمعة ضد الشخصيات العامة و/أو المسؤولين أو كليهما.
- الإدلاء ببيانات غير مصرح بها نيابة عن الشركة العمانية لدرفلة الألمنيوم في المنصات العامة.
- التعليقات التي تحتوي روابط لمواقع بها فيروسات أو برامج ضارة.